
 
 
 

 
 

ΔΕΛΤΙΟ ΤΥΠΟΥ 
 

ΕΝΗΜΕΡΩΣΗ-ΑΝΟΙΧΤΗ ΣΥΖΗΤΗΣΗ ΜΕ ΘΕΜΑ ΤΗΝ ΕΞΕΛΙΞΗ ΤΟΥ ΕΡΓΟΥ ΤΟΥ ΒΙΟΛΟΓΙΚΟΥ ΤΗΣ 
ΚΑΜΑΡΙΩΤΙΣΣΑΣ. 

 
Την Τετάρτη 20-3-2024 έπειτα από σχετική πρόσκληση του δημάρχου Αθανάσιου Βίτσα, 
πραγματοποιήθηκε στην αίθουσα του δημοτικού σχολείου Καμαριώτισσας ενημέρωση που αφορούσε 
το έργο του Ε.Ε.Λ.(Εγκατάστασης Επεξεργασίας Λυμάτων) της Καμαριώτισσας, παρουσία κατοίκων της 
Καμαριώτισσας και φορέων του νησιού. 
Εκτός από τον δήμαρχο μίλησαν ο κύριος Κωνσταντινίδης Γιάννης (εργολάβος) και ο κύριος Μπακιρτζής 
Στέφανος (από την επιβλέπουσα υπηρεσία). 
Το έργο συμβασιοποιήθηκε στις 12/12/2018 
και περιλαμβάνει μονάδα επεξεργασίας και για να ολοκληρωθεί η κατασκευή σήμερα έπρεπε να 
ξεπεραστούν πολλά εμπόδια. 
Στην χθεσινή συνάντηση παρουσιάστηκαν οι σημερινές δυσχέρειες-προκλήσεις, η επίλυση των οποίων 
θα οδηγήσει στην εύρυθμη λειτουργία της Ε.Ε.Λ και είναι οι εξής: 
●Κατασκευή φρεατίων τελικών συνδέσεων 
●Συμπληρωματική χρηματοδότηση 230 Χιλ. € 
●Θεσμοθέτηση κανονισμού λειτουργίας  
●Μελέτη καθορισμού ανταποδοτικών τελών  
●Αναζήτηση τρόπου λειτουργίας της μονάδας 
Τα παραπάνω προβλήματα έπρεπε να είχαν επιλυθεί κατά την κατασκευή του έργου. 
Καλούμαστε λοιπόν ως Δημοτική Αρχή να διερευνήσουμε και να προβούμε σε εξεύρεση λύσεων ώστε 
το ταχύτερο δυνατό η Ε.Ε.Λ να παραδοθεί και να μπει σε σωστή λειτουργία. 
Το έργο αυτό αποτελεί ένα από τα μεγαλύτερα στοιχήματα διότι θα προσφέρει κάτι που έπρεπε να 
ήταν αυτονόητο εδώ και πολλά χρόνια για τον τόπο μας. 
Φωτογραφίες από την έναρξη του έργου τον Μάρτιο 2019 και από την χθεσινή ενημέρωση. 
 


